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Usnesení z 14. veřejného zasedání Zastupitelstva obce, 

které se konalo dne 16. září 2020. 
 

přítomno: 6 členů ZO        6 občanů 

omluveno: Nešlehová Lenka, Pícha Tomáš                  

zasedání řídila: Bc. Marcela Novotná 

zapsala: Adéla Kindermannová 

ověřovatelé zápisu: Šíma Štěpán, Mgr. et Mgr. Burdová Pavlína 

 

Průběh jednání:           hlasování - pro:proti:zdržel se 

1. ZO schvaluje program. 6:0:0 

2. Kontrola minulého usnesení – bez připomínek.  

3. ZO bere na vědomí zpětvzetí žádosti M. J. a V. P. o koupi pozemku 

p.č. 346 v k.ú. Nový Oldřichov za účelem výstavby rodinného 

domu. 

 

4.  ZO schvaluje žádost D. H. a S. a A. P. o koupi části pozemku p.č. 

619 v k.ú. Mistrovice u Nového Oldřichova. Geometrická oddělení 

a  sepsání kupních smluv zajistí žadatelé na vlastní náklady. 

6:0:0 

5. ZO schvaluje žádosti v rámci vyhlášeného Programu 

pro  poskytování dotací na podporu výstavby domácích čistíren 

odpadních vod v obci Nový Oldřichov – III. Výzva – 1.kolo, 

pro  tyto žadatele: 

- R. a L. H., nemovitost č.p. 102 Nový Oldřichov, podpora ve výši 

80.000,- Kč 

- T. P., nemovitost č.p. 179 Nový Oldřichov, podpora ve výši 

80.000,- Kč 

- K. aj. S., nemovitost č.p. 162 Nový Oldřichov,  

podpora ve výši 80.000,- Kč  

Žadatelé budou vyzváni k podpisu Smlouvy o poskytnutí dotace. 
 

ZO uděluje sankci za porušení podmínek dotačního programu panu 

F. K.. Sankce byla stanovena na 0,25 % z celkové částky poskytnuté 

dotace za každý den prodlení doložení protokolu o zkoušce. 

6:0:0 

6. ZO schvaluje 2. kolo - III. výzvy Programu pro poskytování dotací 

na podporu výstavby domovních čistíren odpadních vod. Zahájení 

příjmu žádostí: 1.10. 2020, ukončení příjmu žádostí: 28.2. 2021, 

vyhodnocení žádostí: 31.3. 2021. 

6:0:0 

7. ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů 

č.1/2020, kterou se zároveň zrušuje Obecně závazná vyhláška 

o  místních poplatcích č. 4/2004 ze dne 8. prosince 2004. 

6:0:0 

8.  ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku 

za  provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů č. 2/2020, kterou 

se  zároveň zrušuje Obecně závazná vyhláška o místním poplatku 

za  provoz  systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

6:0:0 



využívání a odstraňování komunálních odpadů č. 4/2015 ze dne 

9.12.2015 

9.  ZO schvaluje nové podmínky spolupráce se společností DIMATEX. 

Obec bude přispívat na náklady spojené se svozem kontejnerů 

částkou 900,- Kč ročně. 

6:0:0 

10.  ZO schvaluje Řád veřejného pohřebiště platný od 1. září 2020. 6:0:0 

11. ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2020, kdy se příjmy navyšují 

o částku 1 091 000,- Kč a výdaje se navyšují o částku 789 301,- Kč. 

6:0:0 

12. ZO souhlasí s návrhem finančního vypořádání s firmou NEJ.CZ 

v souvislosti s demontáží komína na budově Centra pro vzdělávání 

a  kulturu. Firma NEJ.CZ se bude podílet na spoluúčasti částkou 

8 000,- Kč. 

6:0:0 

13. ZO revokuje usnesení č. 12, bod 4 ze dne 27.4. 2020. Žádost 

o  koupi pozemku - pozemek p.č. 552 v k.ú. Mistrovice u Nového 

Oldřichova. Žadatel J. R. nepředložil kupní smlouvu a svou žádost 

vzal zpět.  

ZO revokuje usnesení č.7, bod 5 ze dne 10.6. 2019. Žádost o koupi 

pozemku – pozemek p.č. 258/1 v k.ú. Mistrovice u Nového 

Oldřichova. Žadatelé manželé H. nepředložili kupní smlouvu, 

na  urgence obce nereagovali.  

6:0:0 

14. Diskuse s občany o volbách a hygienických opatření v souvislosti 

s Covid - 19 

 

15. ZO schvaluje usnesení 6:0:0 
 

Poznámka: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti 

rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona 101/2000 Sb., o ochraně osobních 

údajů v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 

128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), k nahlédnutí na sekretariátu OÚ. 
 

 

 

                       ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
Následující konání veřejného zasedání Zastupitelstva obce bude dle zákona 

o obcích oznámeno elektronicky na webových stránkách, fyzicky na úřední 

desce a plakátovacích plochách. 

 

 

 

MÍSTNÍ POPLATEK 
Splatnost druhé poloviny místního poplatku 

 za svoz komunálního odpadu 

                       byla 
 

                             30.9.2020. 
 

                    MÁTE ZAPLACENO??? 



                       UVÍTÁNÍ PRVŇÁČKŮ 
1. září jsme slavnostně uvítali naše nové prvňáčky. Přejeme jim, aby se jim ve 

škole líbilo, do školy chodili rádi a dostávali samé jedničky. 

 

PŘÍBĚH O DIVOČÁKOVI SAMOTÁŘI 
Divočák zaútočil na fotbalové hřiště 31. srpna. Párkrát si rejpnul a šel. Druhý den už na něj 

číhal myslivec. Když v lese zapraskalo, myslivec zbystřil. Podle síly zvuku si myslel, 

že  přichází velký jelen. Byl to ale on. Divočák přišel ze strany od nádrží na vodu.  Pro nás 

laiky to byl teda kus. Jeho hřbet lícoval horní část zábradlí. Jeho velikost nečekal ani sám 

myslivec, a protože k sobě neměl nikoho, kdo by mu ho po odstřelu pomohl naložit, zahnal ho 

svým psem. Když byste pak toho psa viděli – psík, jezevčík, roztomilej, malinkej, čtyři roky 

starej. Ale poradil si s ním. Na druhý den jsme se všichni připravili lépe.  Telefony v noci 

v pohotovosti, abychom případně pomohli s nakládkou, myslivec na svém místě. Vzhledem 

k neustále létajícím myšlenkám v mé hlavě ohledně všeho možného jsem byla celkem v bdělém 

stavu, když jsem uslyšela v půlnoci výstřel. Zaklepete svou drahou polovičkou, která vedle vás 

v klidu spí, a vykřiknete: „Slyšel jsi ten výstřel?“ Vytržení ze spánku a odpověď: „Co? Kdo? 

Neslyšel.“ Vzápětí zazvoní telefon, ve kterém vám myslivec sdělí – skolil jsem ho. Rychlý 

výskok z postele, obvolání ostatních pomocníků, kteří reagovali stejně – Co? Kdo? Jdeme 

nakládat? Sešli jsme se na hřišti a zírali na ten kolos. Divočák samotář, 120 kg, přišel od lesa 

u zadní fotbalové branky. Myslivec ho zkušeně na místě vyvrhl a přidal pár zajímavých 

informací. Stáří cca 5 let, chodil na hřiště sám, ostatní prasata by se bála narušit jeho 

teritorium. Respektive naše teritorium. Ale chodil by denně. Na hřiště si šel po nasycení jen 

tak rýpnout pár žížal.  Jedno jeho rýpnutí znamenalo kráter jako hrom. V každém případě 

po jeho odstřelu byl chvíli klid, mezitím bylo dokončeno celkové oplocení fotbalového hřiště. 

Materiál uhradila obec, práce byla vykonána dobrovolně. Bylo na ní ušetřeno cca 150 tis. Kč. 

Velké díky všem, kteří přišli a pomohli! Poděkování patří i dámám, které se bravurně 



postaraly o maso. Věře Švejnohové, která prase vykostila, nabalíčkovala a Olině a Standovi 

Dvořákovým, kteří připravili vynikající guláš, řízky a pomazánku.  

Na fotbalové hřiště je vstup zakázán. Musíme podotknout, že řádění mladých během prázdnin 

v prostorách sportovního areálu bylo opravdu odstrašující. Ještě teď nám v hlavě zní věta, 

zda máme někde jasně napsáno, že tam nesmí dělat nepořádek. Ano, i to jsou jejich hloupá 

a  drzá slova.  

 

 

 

 

 
 



POHÁDKOVÝ DEN  
Unie rodičů a přátel školy pořádala v sobotu 5. září Pohádkový den. Spousta pohádkových 

bytostí přivítala na svých stanovištích děti, které musely plnit nejrůznější úkoly. A věřte, 

že disciplíny byly různorodé. Den se moc povedl, děti si ho užily.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

LOUČENÍ S LÉTEM  
A hned další sobotu na to, se u CVaKu konalo Loučení s létem. Počasí bylo opravdu letní. 

Děti plnily nejrůznější úkoly a to nejen fyzické. Písnička a básnička zaznívala od stanoviště 

s kašpárkem. A následovaly další záludné otázky. Jak se například jmenoval kouzelník, který 

vždy z klobouku vykouzlil Boba a Bobka? To byla velmi těžká otázka 😊 Děti si odpoledne 

užily.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Adaptační týden naší školy 
V druhém zářijovém týdnu jezdíme pravidelně na adaptační pobyt někam do přírody, letos jsme kvůli 
epidemii coronaviru neodjeli, ale stejně jsme si adaptační týden velmi užili. Nejen my školáci, ale 
i naši předškoláci ze školky. 
První den na nás čekala výprava na Zámecký vrch, alias Kameničák. Pěšky. Nahoře jsme se podívali 
na krásná panoramata a opekli si buřtíky. Sešli jsme do České Kamenice, podívali se na krásné 
náměstí a hlavně si dali zmrzku. Zpátky jsme pak odjeli autobusem. 
V úterý proběhla první lekce plavání v České Lípě, vycachtaní jsme pak navštívili Centrum textilního 
tisku na hradě Lipý. To bylo opravdu pěkné, všechno jsme si vyzkoušeli, dokázali jsme na látku 
natisknout třeba rytíře ve zbroji. 
Středa byla ve znamení památek. Autobus nás nejprve dovezl pod hrad Bezděz, asi nejslavnější hrad 
našeho kraje. Po prohlídce, krásných výhledech a velké svačině jsme autobusem přejeli k hradu 
Houska. Ten je velmi tajemný, prý je tam brána do pekel. V půl čtvrté odpoledne na nás pak 
v Doksech čekal výlet parníkem po Máchově jezeře.  Byl to velmi náročný den, ale mnozí z nás byli 
na  těchto místech poprvé a tak máme splněný cíl, poznat co nejlépe náš kraj.  
Čtvrtek byl další velice zajímavý den. Navštívili jsme Archeoskanzen v Březnu u Loun. Je to 
archeoskanzen z mladší doby kamenné, bylo tam mnoho zajímavého, perfektně se tam o nás starali, 
všechno nám ukázali, i zvířata, která tam žijí. Také jsme si společně uvařili pravěkou zeleninovou 
polévku, byla to přeci jen doba prvních zemědělců a tak už si uměli lecos vypěstovat.  Domů jsme 
se vrátili dost pozdě, ale stálo to za to. 
V pátek nás čekal sportovní den na hřišti v Novém Oldřichově, protože naše škola má vybavení 
pro orientační běh, tak nám paní učitelka Mrňáková připravila jeden takový v lese kolem hřiště. Nikdo 
nepřeběhl žádné stanoviště a všichni, i předškoláci, svůj závod zvládli. A bonusem pak byly obrovské 
hřiby, které jsme v lese našli a také několik vzájemných florbalových zápasů. K obědu byl bramborový 
guláš, který uvařila paní ředitelka s panem školníkem. A pak už následovalo vyhlášení výsledků 
orientačního běhu a rozdání diplomů a drobné odměny od Unie rodičů a přátel školy všem 
účastníkům našeho super týdne. 
Děkujeme všem, co nám týden připravili a také se o nás celý týden starali. 

Žáci a žákyně oldřichovské školy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PIVNÍ SLAVNOSTI 
Pivní slavnosti a jejich první ročník se uskutečnil 20. září, v neděli před CVaKem. 

Ochutnávka piv byla bohatá a velmi zajímavá. Pili jste už někdy pivo, které nese například 

název Holá řiť? Ne? Je zajímavé, takové nakyslé, s příchutí citrónu. Nebo taky Zlatá kráva. 

Přítelkyně koupila příteli pivo – Holá řiť a přítel jí na oplátku z lásky – Zlatá kráva. To se to 

ochutnávalo 😊A co takhle černou devatenáctku? Jedna milá dáma si ji moc pochvalovala. 

Pivní kvíz: zapiš do mapy ČR předepsané pivovary, když neuděláš chybu, vyber si pivo. 

Nevěřili byste, jak těžký úkol to byl. Ovšem? Jak pro koho. Máme v obci opravdu znalce. 

Výborné grilované ryby, pečená žebírka, zábava pro děti i dospělé, slunce na obloze – to 

všechno přineslo pěkné nedělní odpoledne. První ročník se povedl, těšíme se na další.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

                                                    

 

 



                                               COVID - 19 
Tolik toho už bylo napsáno kolem nemoci COVID – 19. Mnoho odborných 

názorů lékařů, epidemiologů, virologů a dalších. V neposlední řadě pak 

„odborné“ komentáře široké veřejnosti. Dalo by se říci, že republika 

se rozdělila na rouškaře a nerouškaře. Pravdou je, že  dnes nevíte, čemu věřit. 

Co je správně, co je špatně, kdo je větší či menší odborník, který názor je ten pravý. Snad ten, 

který převažuje nebo ten, který vyřkne odborník s více tituly. Na  jaře se národ semknul 

a držel pospolu. Šily se roušky, všichni jsme se navzájem podporovali, o nemoci diskutovali, 

sdělovali si svoje názory, probírali je, chránili jsme seniory, nemocné a ty, kteří mají největší 

pravděpodobnost se nakazit. Naše republika vedla prvenství v boji proti koronaviru. Přešlo 

léto, prázdniny, děti začaly chodit do školy a  najednou se nacházíme na žebříčku zavržených 

zemí a ostatní státy nás k nim nepustí. Na  jaře totiž někteří z nás vykřikovali, neberte nám 

demokracii, nezavírejte hranice, my chceme cestovat. Nevím tedy kam, kdo chtěl v březnu 

cestovat, když nákaza v jiných zemích postupovala tak rychle, že téměř s určitostí bychom si ji 

do naší země ještě více přivezli, ale dobrá, každý máme jiný přístup k demokracii. Tak a co 

teď? Půjdeme do boje téměř s celou Evropou, která nám zavírá k sobě hranice? Odborníci 

jiných zemí, jejich politická garnitura taky dělá všechno špatně? Taky bychom jim, my laici 

poradili, jak vše zvládat lépe? Možná bychom se mohli uklidnit a začít řešit něco jiného než 

nesmyslné hovadiny bojkotu proti rouškám a pořádat demonstrace proti zavedení roušek 

a dokola vykřikovat nesmysly proti omezování demokracie, svobody a volného pohybu. Nikdo, 

domnívám se, že nikdo dnes neví, jak ten boj s novým virem zvládnout. Že chřipka taky zabíjí 

a nakazí se s ní ročně mnoho lidí je sice pravda, ale pravdou taky je, že nákaza chřipkou 

probíhá v průběhu celého roku a raketově nestoupá den ode dne. Někdo z nás ví, co nám 

koronavirus v těle zanechá a jaké to bude mít následky za rok nebo dva? Kdo má tedy patent 

na to, aby vykřikoval a nabádal ostatní k bojkotům. Nedělejme ze sebe hlupáky. K proslovu, 

který měl Andrej Babiš k národu 21.9. mám výhrady. Věty o tom, že musíme více trasovat, 

řešit krizový štáb, změnit fungování hygieny, navýšit personální posily na testování apod., 

to národu říkat nemusí. To měla dělat vláda, od toho ji máme, to je její úkol a od jara 

na to měla dost času. Najednou chválit bývalého ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha, 

který rezignoval a říkat, že to byl v podstatě nejlepší ministr za poslední roky, mě taky 

nedojímá. Nikdo o něm do jeho rezignace nic moc pěkného neřekl. Dovedu si představit ten 

tlak, který během posledních měsíců prožíval, přičemž se všemi jeho kroky jsem taky 

nesouhlasila.  Ale někdo to umí lépe a předvede nám to? To by bylo moc fajn. 

Na to v podstatě naše republika čeká. Obávám se, že se ale nedočká.  

Vážení občané, jsem daleká toho, abych Vám kázala a určovala, co bychom měli dělat, 

co považuji za nejlepší v boji proti koronaviru. Netroufám si to. Já to totiž nevím. Nemohu 

se opřít ani o politickou garnituru, ani o odborníky, protože každý říká něco jiného. 

Přestaňme se rozdělovat na rouškaře a nerouškaře. Prostě chraňme ty slabší, kterým virus 

prokazatelně ubližuje nebo je zabíjí a to, jakou ochranu si zvolíte, je dnes už v podstatě 

na každém z nás. Nenabádejme ostatní k protestům, nerozdělujme naši zemi, tak jak byla 

rozdělená při prezidentské volbě, používejme selský rozum. Nastal podzim, sdílejme 

na sociálních sítích jeho krásu, choďme na procházky, potěšme naše rodiče, kteří patří 

do kategorie starších ročníků třeba jen tím, že jim častěji zavoláme. Ti, kteří se s nimi 

potkávají, jim mohou přinést košík čerstvého ovoce a popovídat si s nimi jen tak, pro potěšení. 

Dát si s nimi kávu nebo čaj a zkusit vytěsnit rozepře, zda roušku ano či ne.  Nepodněcujme 

pořád nějakou soutěživost, zda můj příspěvek na sociální sítí získá více podpory než ten toho 

druhého, protože máme zcela odlišný názor na koronavirus.  
 

Přeji Vám krásný podzim, nenechte si ujít houbařské žně, pohled na barvící se přírodu, 

šustění listí při procházce a čerstvý podzimní vítr, který Vás osvěží. Všem nám držím palce, 

abychom vše zvládli bez větší újmy na našem zdraví.  
 

         Starostka obce  

                                                                                                      Marcela Novotná  



     DOMOVNÍ ČISTÍRNY ODPADNÍCH VOD  
Zastupitelstvo obce na svém veřejném zasedání schválilo další termín 3. výzvy v rámci 

Programu pro poskytování dotací na podporu výstavby domovních čistíren odpadních vod 

v obci Nový Oldřichov – III. výzva. 

II. termín  -  zahájení přijímání žádostí:   1. 10. 2020 

ukončení přijímání žádostí:   28.2. 2021  

vyhodnocení žádostí:              do 31. 3. 2021  

 

        ÚPRAVA JÍZDNÍCH ŘÁDŮ  
Během měsíce října probíhají koordinační porady ohledně úprav jízdních 

řádů, které byly zaměřeny na zajištění dopravní obslužnosti v Libereckém 

kraji. Návrhy jízdních řádů pro období 2020/2021 naleznete na webu 

www.iidol.cz v sekci Jízdní řády/Připravované změny. Pro autobusovou linku, 

která projíždí naší obcí, byla zapracována změna spoje Česká Lípa – 

Kamenický Šenov, který nyní odjíždí z České Lípy v 8.45h. Na žádost občanů byl spoj posunut 

zpět na 9h.  

Dalším požadavkem byla změna spoje z Nového Oldřichova, který nyní jezdí ve 13h 

a zaměstnanci, kteří jezdí na odpolední, nestíhají autobus MHD v České Lípě. Tento spoj byl 

prověřován a bylo dispečerskými záznamy ohledně přesnosti jízdy zjištěno, že spoj dojížděl 

do České Lípy v cca 40% se zpožděním 5 a více minut. Toto bohužel nemá jednoduché řešení, 

protože spoj má v Kamenickém Šenově návaznosti na autobusy od České Kamenice 

a od Nového Boru (přes Prácheň) a právě zajištění návazností mezi regionálními linkami bylo 

největším důvodem všech úprav. Dřívější odjezd z Kamenického Šenova proto nevyjde. V části 

případů ovšem zpoždění vzniká (nebo se zvyšuje) až na území České Lípy, kde je tou dobou 

hustý provoz a vznikají dopravní zácpy. 

Cílovým stavem je, aby linka 462 mezi Českou Lípou a Kamenickým Šenovem jezdila 

v dopoledních hodinách pracovního dne každou hodinu, což znamená přidání dalších dvou 

spojů v každém směru. To však znamená zvýšení nákladů o více než půl milionu Kč ročně 

(tržby z jízdného pokryjí jen přibližně čtvrtinu až třetinu těchto nákladů) a prozatím 

Koordinátor veřejné dopravy Libereckého kraje není schopen uvést, kdy se to podaří prosadit. 

 

CYKLOSTEZKA VARHANY 
8. září se konalo jednání Svazku obcí Cyklostezka Varhany. Na programu 

jednání bylo řešení údržby cyklostezky. Dřevěné zábradlí pomalu trouchniví 

a bude se muset realizovat buď jeho oprava nebo celková výměna. Svazek 

vydal v letošním roce na údržbu cyklostezky přes milion korun. Jednalo se o 

opravu asfaltu, opravu a výměnu dřevěného zábradlí, opravu sklopek proti 

vjezdu vozidel, opravu vyvrácených značek, opravu dřevěných mostků, 

osazení nové dřevěné lavice a koše, sekání trávy podél cyklostezky a čištění.  

 

AKUSTIKA DO CVAKu 
Podali jsme žádost na akustiku do CVaKu. Žádost prošla prvním 

kolem hodnocení v rámci Místní akční skupiny Český Sever a 

byla doporučena k podpoře o dotaci ze Státního zemědělského intervenčního 

fondu ČR. Celkové náklady na akustiku jsou rozpočtovány ve výši 493. 191,- Kč. Podíl 

dotaci je ve výši 80%.  

 

http://www.iidol.cz/


NOVÁ LETECKÁ MAPA OBCE 
Máme novou leteckou mapu obce. Vyměnili jsme ji za tu starou, letitou. Změn je oproti 

původní mnoho. Nové domy, stavby, zeleň, ale i kůrovec - bohužel.  

Až navštívíte obecní úřad, nezapomeňte se na ni podívat. 

 
 

 

 

mapa původní.. 

 

 

 
 

                 

mapa nová ..  



KULTURNÍ KALENDÁŘ V OBCI      

 

DROBEK Z   KNIHOVNY 

Majetek svobodné paní z Wallbrunnu převzal její syn ANTONÍN MAXMILIÁN. Po jeho 

smrti se stal pánem na Mistrovicích, Svojkově a dvoře ve Skalici císařský generálmajor 

PETR KRYŠTOF Z  WALLBRUNNU. Vynikal štědrostí a velkorysostí, což ho přivádělo 

k životu nad poměry dané jeho majetkem. Pro okolní šlechtu pořádal hostiny, často 

se bavil se svými poddanými v šenkovně na rychtě, a když se mu zlíbilo, dal jim 

k vypití i celý sud piva.  Ve své závěti odkázal 250 zlatých na  stavbu školy 

v Mistrovicích. K zámečku přistavěl ještě jedno křídlo a opatřil ho věžičkou se zvoničkou. Zřídil kapli 

a ustanovil pátera J. Friedricha Bendela zámeckým kaplanem. Pro dluhy prodal nejprve statek 

Svojkov, poté dvorec ve Skalici. Začal také s parcelací části statku v Mistrovicích – a tak měl příjem 

z pachtu. První takto vzniklá osada se jmenovala BROCHE či PORCHE (německy úhor). V Tereziánském 

katastru je ještě roku 1757 zachycená. Starý generál zemřel v roce 1762. Za dva roky prodal jeho syn 

panství se všemi dluhy svému kmotru knížeti FRANTIŠKU OLDŘICHU KINSKÉMU, pánu na České 

Kamenici. 

Z naší krásné knihy KDYSI MISTROVICE, DNES NOVÝ OLDŘICHOV, pro vás vybrala 

                                                                                                   Irena Pokorná, knihovnice 

 

PRODEJ ZVĚŘINY 

 
Přijímáme objednávky zvěřiny: 

Jelen                 70,- Kč/kg 

Muflon             50,-Kč/kg 

Srnčí                90,- Kč/kg 

Prase divoké    50,- Kč/kg 

 

Myslivecká společnost Česká Kamenice, z.s., se sídlem Česká Kamenice, 

Huníkov, č.p. 200 

Kontakt: 

Mobilní telefon: + 420 773 775 966       M-mail: chalupadoubice2@seznam.cz 

 
 

Datum Název akce Pořadatel 

30.10.-

1.11.2020 

Halloweenské MENU 
umrlcova topinka, strašidelný pohár, upíří 

palačinka nebo také ďábelské cappuccino 

Centrum pro 

vzdělávání a kulturu 



 

          

V měsíci ŘÍJNU významná jubilea slaví: 

 

                           Och Josef                                70 let 
Ouhrabka Miroslav                70 let  
Fliegel Roland      75 let 
Šeligová Milena                    84 let
             

                                   

                            Srdečně blahopřejeme 

 

 

 

Kontaktní údaje obecního úřadu 

telefon:  487 767 220                                mobil -  starostka obce:    724 181 525 

       mobil – místostarostka obce:  736 753 752 

  mobil – administrativa obce:  730 145 208 

 

www stránky: www.obecnovyoldrichov.cz               e-mail: uradoldrichov@seznam.cz  

ID datové schránky: kgfaudp 

úřední hodiny úřadu: PO a ST 08,00 hod. - 11,30 hod. a 12,30 hod. – 17,00 hod. 

v ostatních dnech po předchozí telefonické dohodě 

 

bankovní spojení: 0903288359/0800 ČS, a.s. Česká Lípa 

 

 

 

 

 

 
 

Naše vesnice – informační list obecního úřadu, vychází 1x měsíčně - vydavatel: obec Nový Oldřichov,  IČ 

00260789, MK ČR E 14526. Příjem inzerce: vydavatel si vyhrazuje právo odmítnout přijetí inzerce příspěvků i 

bez udání důvodu. Termín příjmu inzerce a příspěvků do dalšího vydání je 26. řijen 2020. 

http://www.obecnovyoldrichov.cz/
mailto:uradoldrichov@seznam.cz

